
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 21. januar 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 206
Vil ministeren oplyse, hvordan køberen af en erhvervsejendom sikres adgang
til korrekt skødestempling af adkomsten til en ejendom, i situationer hvor der
er handlet mellem åbenlyst uafhængige parter, og den offentlige ejendoms-
værdi klart overstiger handelsprisen, nu da muligheden for omvurderinger er
suspenderet i flere år, og betingelsen for eventuel nedsættelse af ejendoms-
vurderingen og dermed nedsættelse af skødestempel er, at der klages inden
tinglysning af handlen? Vil ministeren endvidere oplyse, om ministeren finder
det rimeligt, at købere af ejendomme i suspensionsperioden kan komme til at
betale en for høj stempelafgift, og vil ministeren sikre, at disse købere, når det
igen bliver muligt at få foretaget en omvurdering, kan få refunderet den for
meget betalte afgift til stempling af skødet?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Jørn
Dohrmann (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jorn.Dohrmann@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Mads Rørvig
formand
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